
          Z A P I S N I K 

 

 s dvadesete  sjednice Školskog odbora  I. osnovne škole Vrbovec održane  dana 2. 
srpnja  2015. godine  ( četvrtak) s početkom u 18,00 sati. 
 
Sjednici prisutni:  Marija Cetl,Tomislav Dobrica, Andrea  Knapić, Mario Mataković, Martina 
Pavić 
Odsutni: Ljiljana Bušić, Dražen Sabolić  
Ostali prisutni: Žarko Popović – ravnatelj,  
Zapisničar: Lucija Kovaček – tajnica. 
 
  Dvadesetu  sjednicu Školskog odbora I. osnovne škole Vrbovec otvorio je 
zamjenik predsjednice  Školskog odbora Mario Mataković i pozdravio sve prisutne.  Nakon što 
je utvrđena nadpolovična većina predložio je sljedeći 
 
    D n e v n i   r e d: 
 
      1. Zapisnik sa 18. i 19. sjednice Školskog odbora – usvajanje zapisnika 

2.   Statut I. OŠ Vrbovec – donošenje nakon dobivene suglasnosti osnivača-Grada Vrbovca 
3. Ponude za izradu PVC stolarije u matičnoj školi Vrbovec – izbor najpovoljnije ponude 
4. Ponude za adaptaciju sanitarnih čvorova u matičnoj školi Vrbovec – izbor najpovoljnije 
ponude 
5. Razno. 

 
Predloženi  dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

Ad 1. 

 Zamjenik  predsjednice  Školskog odbora Mario Mataković konstatirao je da su svi 
članovi Školskog odbora dobili po jedan primjerak zapisnika sa 18. i 19. sjednice Školskog 
odbora. Kako nije bilo primjedbi na navedene zapisnike Školski odbor jednoglasno je donio 
   
      O d l u k u 
 u usvajanju zapisnika sa 18. i 19. sjednice Školskog odbora. 

 
Ad 2. 
 
           Tajnica škole Lucija Kovaček informirala je nazočne da nam  je  naš osnivač škole Grad 
Vrbovec  dana 18. lipnja 2016. godine dostavio Odluku o davanju prethodne suglasnosti na 
Statut I. OŠ Vrbovec. Obzirom na navedeno, a sukladno zakonskim odredbama,  potrebno je 
donijeti odluku o donošenju Statuta I. OŠ Vrbovec. 
                Školski odbor jednoglasno je donio 
 
                                                              O d l u k u 

o donošenju Statuta I. OŠ Vrbovec. 
 

Ad 3. 
            Ravnatelj škole Žarko Popović upoznao je nazočne s ponudama za izradu PVC stolarije 
u matičnoj školi Vrbovec. Ponude su podnijeli: 

1. PLASTO-GAL d.o.o. iz Vrbovca, Gaj 5, u iznosu od 65.887,18 kn, 
2. DRVOPLAST KLEMEŠ iz Rakovca, Hruškovec 12, u iznosu od 70.168,48, 
3. INES-GRAD d.o.o. iz Sv.I.Zelina, Selnička 42, u iznosu od 76.713,15 kn. 



Iz navedenih ponuda vidljivo je da je ponuda PLASTO-GALA d.o.o. najpovoljnija. 
Stoga je Školski odbor jednoglasno donio  

 
                                    O d l u k u  

 da će izvođenje radova izrade PVC stolarije izvršiti PLASTO-GAL d.o.o. iz Vrbovca. 
 

Ad 4. 
                    Ravnatelj škole Žarko Popović upoznao je nazočne s ponudama za rekonstrukciju 
sanitarnih čvorova (sanitarni prostori viših razreda). Ponude su podnijeli: 

1. Instalaterski obrt „PRELOG“ iz Vrbovca, Zagrebačka 34 a, u iznosu od184.000,00 kn, 
2. VRBOVČANKA d.o.o. iz Vrbovca, Križevačka 37, u iznosu od 191.455,00 kn, 
3. OBIS d.o.o. iz Vrbovca, Matije Uradina 4b, u iznosu od 194.580,00 kn 

Iz navedenih ponuda vidljivo je da je ponuda Instalaterskog obrta „PRELOG“ d.o.o. 
najpovoljnija te je Školski odbor jednoglasno donio 
                                                 O d l u k u 
                  da će izvođenje radova rekonstrukcije sanitarnih prostora viših razreda 
izvršiti Instalaterski obrt „PRELOG“ d.o.o. iz Vrbovca. 
 
Ad 5. 
        5.1.  Pod točkom „razno“ tajnica škole Lucija Kovaček informirala je nazočne da je 

Ministarstvo znanosti, obrazovanja i sporta izradilo novi Pravilnik o pedagoškim mjerama koji 
se nalazi u javnoj raspravi, a od školske  godine 2015./2016. će stupiti na snagu. 

       5.2.Ravnatelj škole Žarko Popović upoznao je nazočne s radovima koji su 
napravljeni u PŠ Banovo prigodom obilježavanja 50 godišnjice rada škole. Naš osnivač – Grad 
Vrbovec financirao je izvođenje radova na ulazu škole te asvaltiranje igrališta za djecu. 

      U PŠ Gornji  Tkalec imamo problem s vodom koja se pojavljuje u podrumu školske  
zgrade. 

     5.3.    Ravnatelj je informirao nazočne da smo prošli na Europskom natječaju  s 
projektom „Uzgoj i odgoj“. Navedeni projekt odobren je u maksimalnom iznosu bespovratnih 
sredstava 176.389,55 kuna, a sredstva su namijenjena za Učeničku zadrugu naše škole -  za 
edukaciju, za pripremu zemljišta i sl. 

     5.4. Ravnatelj je informirao nazočne da smo dobili odobrenje od MZOS-a za stručnog 
suradnika edukatora- rehabilitatora te smo od 1.srpnja 2015. godine raspisali natječaj za 
navedeno radno mjesto. 

                      Dobili smo odobrenje za tri odjela prvih razreda, tako da i u idućoj školskoj 
godini imamo jednak broj odjela kao i ove školske godine, odnosno ukupno 45 razrednih odjela  
i 1 POOG. 

     Ravnatelj je izjavio  da učiteljica engleskog jezika Snježana Maltar s danom  1. rujna 
2015. godine odlazi u starosnu mirovinu. 

                  
           Sastanak je završen u 19,10 sati. 
 
Zapisničar    Zamjenik  predsjednice Školskog odbora 
 
--------------------------                           ----------------------------------------- 
/Lucija Kovaček/         /Mario Mataković/ 
 


